
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 11. februar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 80
Er ministeren vidende om hvorvidt byrådet i Frederikshavn har godkendt, at
boliger opføres og udlejes som røgfrie? Og hvordan indvirker denne praksis
med røgfri boliger på kommunens anvisningsret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anita Knakkergaard (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 24. februar 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anita.Knakkergaard@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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